

1 September 2015 / 1er septembre 2015

## IOTC CIRCULAR 2015–082 / CIRCULAIRE CTOI 2015–082

Dear Sir/Madam,

**SUBJECT: HOSTING OF THE 3<sup>RD</sup> SESSION OF THE TECHNICAL COMMITTEE ON ALLOCATION CRITERIA (TCAC03)**

Further to Circulars 2015-051 and 2015-065, I have the honour to inform you that the Islamic Republic of Iran will host the 3<sup>rd</sup> Session of the Technical Committee on Allocation Criteria on Kish Island (Iran) and has proposed that the meeting takes place from 21-23 February 2016.

I would appreciate very much if you could communicate with the Secretariat if you have any major difficulties with the dates proposed, but please keep in mind that it could be very problematic to find dates that could be suitable for all Members.

Information about the meeting venue, travel and lodging will be circulated as soon as it is made available to the Secretariat.

Furthermore, I would like to invite comments on the draft Agenda circulated with Circular 2015-065.

Madame/Monsieur,

**OBJET: ACCUEIL DE LA 3E SESSION DU COMITÉ TECHNIQUE SUR LES CRITÈRES D'ALLOCATION (CTCA03)**

En complément des Circulaires 2015-051 et 2015-065, j'ai l'honneur de vous informer que la République islamique d'Iran accueillera la 3<sup>ème</sup> session du Comité technique sur les critères d'allocation sur l'île de Kish (Iran) et a proposé que la réunion s'y déroule du 21 au 23 février 2016.

Je vous serais reconnaissant de bien vouloir prendre contact avec le Secrétariat si les dates proposées vous posent des difficultés majeures, mais veuillez garder à l'esprit qu'il pourrait être difficile de trouver des dates qui pourraient convenir à tous les membres.

Des informations sur le lieu exact de la réunion, sur le voyage et sur l'hébergement seront diffusées dès qu'elles seront communiquées au Secrétariat.

En outre, je voudrais vous inviter à faire part de vos commentaires sur le projet d'ordre du jour distribué via la Circulaire 2015-065.

Distribution / Destinataires

**IOTC Members/ Membres de la CTOI:** Australia/Australie, Belize, China/Chine, Comoros/Comores, Eritrea/Erythrée, European Union/Union européenne, France (Territories/DOM-TOM), Guinea/Guinée, India/Inde, Indonesia/Indonésie, Iran (Islamic Rep of/Rép. islamique d'), Japan/Japon, Kenya, Rep. of Korea/Rép. de Corée, Madagascar, Malaysia/Malaisie, Maldives, Mauritius/Ile Maurice, Mozambique, Oman, Pakistan, Philippines, Seychelles, Sierra Leone, Somalia/Somalie, Sri Lanka, Sudan/Soudan, United Rep. of Tanzania/Rép.-Unie de Tanzanie, Thailand/Thaïlande, United Kingdom/Royaume-Uni, Vanuatu, Yemen/Yémen.

**Chairperson IOTC / Président de la CTOI**

**Cooperating Non-Contracting Parties/ Parties coopérantes non-contractantes:** Bangladesh, Djibouti, Liberia, Senegal/Sénégal, South Africa/Afrique du Sud.

**Intergovernmental organisations & Non-governmental organisations / Organisations intergouvernementales et non-gouvernementales**

**Copy to/ Copie à :** FAO

This message has been transmitted by email only / Ce message a été transmis par courriel uniquement

---

Yours sincerely / Cordialement

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'R. Payet'. The signature is stylized with a large, looped 'R' and a horizontal line extending from the top of the 'y'.

Mr. Rondolph Payet  
Executive Secretary / Secrétaire exécutif